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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Tenje (M)

2022/23:401 Vab för diabetesföräldrar

En av fem vårdnadshavare till barn med diabetes uppger att de fått vikariera 
som resurs i skolan – en del i flera månader – utan ersättning från 
Försäkringskassan. Det skapar en ekonomisk press på en redan utsatt grupp 
föräldrar.

Drygt 8 000 barn har typ 1-diabetes och ytterligare cirka 900 barn drabbas varje 
år. Sjukdomen är kronisk och förutsätter egenvård varje dag, året om. Föräldrar 
till barn med diabetes har ett mycket omfattande ansvar att se till att barnet 
håller en så jämn blodsockernivå som möjligt genom att tillföra insulin.

Många barn med diabetes har en resursperson i skolan som hjälper till att hålla 
blodsockret på en lagom nivå. När resurspersonen är sjuk eller av andra 
anledningar inte finns tillgänglig måste ibland föräldrar rycka in och göra 
resurspersonens jobb i skolan. Eftersom barnet inte är sjukare än vanligt kan de 
inte få vab-ersättning utan tvingas vara lediga från sina arbeten utan lön. Det 
anser vi socialdemokrater är fel, och vi tillsatte därför en utredning för att lösa 
problemet när vi hade regeringsmakten.

På den högerkonservativa regeringens bord ligger ett färdigt förslag från 
utredningen. Det innebär att föräldrar som ställer upp som resurser i skolan inte 
ska behöva betala för det ur egen ficka utan i stället få rätt till ersättning från 
Försäkringskassan i form av vab-ersättning.

Jag vill därför fråga statsrådet Anna Tenje:

 

När kommer statsrådet och regeringen att ta initiativ så att föräldrar som 
behöver hjälpa barn med diabetes i skola och förskola ska kunna begära vab-
ersättning?

………………………………………

Åsa Eriksson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-06-14
Besvaras senast
2023-08-22
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


